
Zapisnik i odluke 
Izborne i godišnje skupštine Hrvatskog badmintonskog saveza 

održane 1. srpnja 2012. godine u Zagrebu, u Domu sportova, Trg. K. Ćosića 11, od 10 do 12.10 h 
 

 
Nazočni: 
BK Aedium Dubrovnik:  Ratko Galjer, Alen Karlo 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb:          Matea Čiča, Zvonimir Hoelbling 
BK Međimurje Čakovec:  Tomislav Grubić, Danijel Zadravec 
BK Moslavina Kutina:  Dragan Krnjić 
BK Ogulin:    Tomislav Luketić, Ana Luketić 
BK Silent:                                          Zvonimir Đurkinjak, Josip Uglešić 
BK Split:    Boris Kašljević, Matko Milunović 
BK Stella Zagreb   Željko Miškulin, Mladen Lončarec 
BK Sušak Rijeka:   Damir Ilić, Edo Hržić 
BK Velika Gorica:                             Tanja Tea Ivanković, Slobodan Miščević 
BK Zagreb Maksimir:  Silvio Jurčić, Ana Rončević 
HBK Max Zagreb:    Igor Kraljić, Melanija Grubić Sutara 
Zagrebački badmintonski savez:  Lidija Petrinović Zekan, Ratko Cvetnić 
 
Izočni: 
Arka Makarska (od točke 9), BK Fortuna, BK Koprivnica, BK Purger Zagreb, BK Rukavac 
 
Također nazočni: Maja Šavor, glavna tajnica (zapisničar), Petra Bručić. 
 
Budući da predsjednika Saveza Čerkeza (PČ) nije bilo, sjednicu je u svojstvu predsjedavajućega po 
točki 4.2.1.Statuta vodio skupštinar Luketić (SL) do točke 9, nakon čega je SL morao napustiti 
skupštinu, a novo mjesto predsjedavajućeg je zauzeo skupštinar Matko Milunović (SM).  
 
 
1.    Izbor Verifikacijskog odbora 
1.1    Izbor 
SL je za Verifikacijski odbor predložio skupštinare Krnjića, Đurkinjaka i Kašljevića. 
 
Prihvaćeno jednoglasno 
 
1.2    Izvješće o kvorumu 
Verifikacijski odbor izvjestio je da se u punopravnom članstvu Saveza nalazi 17 udruga što znači da sa 
predsjednikom Saveza puni broj članova skupštine iznosi  35, odnosno da je kvorum 18 skupštinara. 
Budući da predsjednik nije bio nazočan, a skupštinara je bilo 25, skupština može pravovaljano 
odlučivati o svim pitanjima, a nadpolovična većina jest 13 glasova. SL dao je izvješće na glasovanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
1.3    Usvajanje dnevnoga reda 
SL pročitao je dnevni red, a budući da na isti nije bilo primjedbi ni dopuna, predložio je da se dnevni 
red prihvati. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
2.    Verifikacija zapisnika i odluka godišnje skupštine 2011. 
Budući da na ove dokumente nije bilo primjedbi SL je predložio da se isti ovjere. 
 
Prihvaćeno jednoglasno 
 
3.    Usvajanje izvješća o radu za 2011. 
3.1    Programsko izvješće 
Na programsko izvješće primjedbu je imala skupštinarka Sutara (SS), koja je istaknula nepotpun plan 
rada. U raspravi je naglašeno da je to posljedica toga što Upravni odbor nije dobio sve izvještaje 
dužnosnika koje je trebao. 



 
3.2    Financijsko izvješće  
Uz postojeće financijsko izvješće, prije skupštine dostavljena su još četiri primjedbe, tj.dugovanja 
Saveza prema udrugama i to BK Međimurju, BK Aediumu, BK Medvedgradu, te ZBS-u. Nakon što su 
točno utvrđena dugovanja Saveza, SL stavio je zajedno programsko i financijsko izvješće na 
usvajanje. 
 
Prihvaćeno je većinom glasova (odluka 1) 
 
4.    Usvajanje izvješća o radu za olimpijski ciklus 2008-12. 
Budući da nije bilo primjedbi ni dopuna, SL predložio je da se izvješće prihvati. 
 
Prihvaćeno većinom glasova (odluka 2) 
 
5.    Usvajanje Plana rada za olimpijski ciklus 2012-16. 
Vodila se kraća rasprava treba li Savez predložiti više od 20 igrača od čega će se kasnije izdvojiti nijh 
5-6 koji će biti financirani, ili treba odmah odraditi najbolje i u njih ulagati u iduće četiri godine. 
Primjedba je bila i na rad Upravnog odbora odosno mogućnost uvođenja Nadzornog odbora koji bi 
nadzirao Upravni odbor. U raspravi je predloženo da novi Upravni odbor razmotri ove primjedbe i 
predloži rješenja. Ujedno novi UO je zadužen da u hodu upotpuni plana za Olimpijski ciklus (OC) 
2012-2016, i to što prije jer nova sezona starta već 17. kolovoza 2012, kad je na rasporedu prvi 
juniorski turnir u Bugarskoj na koji idu naši najbolji juniori. SL je takav plan s nadopunama dao na 
usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 
 
6.    Usvajanje Plana rada za 2012. 
6.1    Program rada 
U raspravi su se ponovile primjedbe iz predhodne točke. HOA i trenerski tečaj još uvijek su u fazi 
čekanja, jer HOA skuplja sve potrebne dokumente koje treba pripremiti za pojedine sportove, jer se 
ove godine radi promjena programa. Očekuje se realizacija trenerskog tečaja tek krajem iduće 2013. 
godine. 
 
6.2    Financijski plan 
Odlučeno je da razradu financijskog plan za drugi dio godine pobrine UO. 
 
Potom je SL predložio Plan rada za 2012.za usvajanje.  
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 4). 
 
7.    Promjene Statuta Saveza 
Skupštinar Cvetnić (SC) u kratkom uvodu obrazložio je prijedlog promjene Statuta Saveza. 
Primjedbu je imala SS, koja je istaknula da treba napraviti reviziju Poslovnika i Statuta Saveza, te da 
ih treba uskladiti. Skupštinar Kraljić (SK), dao je prijedlog  uvođenja e-sjednica Upravnog odbora. SL 
je najprije na glasovanje stavio promjene po točkama 3.2, 5.1., 5.3.3. Statuta. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 5).   
 
Potom je SL stavio na glasovanje točke 6.4. i 6.2. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 5).   
 
Zadnja točka odnosila se na Poslovnik, gdje se u UO bira 6 članova, uz predsjednika i direktora 
Saveza, a maksimalno ih može biti troje iz iste regije. SL takav prijedlog dao je na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 6).   
 
8.    Izbor uprave Saveza za olimpijski ciklus 2012-16. 
U uvodu ove točke SL istaknuo je da se biraju predsjednik, direktor, stegovni sudac, glavni tajnik, te 
svih šest članova UO-a. 



 
8.1    Izvješće Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura 
Verifikacijski odbor potvrdio je valjanost kandidatura, te su skupštinari dobili glasačke listiće. 
 
8.2    Izbor predsjednika, direktora, i stegovnoga suca Saveza i glavne tajnice  
Nakon prebrojavanja glasova rezultati su bili sljedeći: 
- za predsjednika Velimir Čerkez 22 glasova za, 2 protiv, jedan nevažeći;  
- za direktora Saveza Slobodan Mišćević 16 glasova, Igor Kraljić 4 glasa, 5 nevažećih; 
- za glavnog tajnika Maja Šavor 25 glasova;  
- za stegovnoga suca Edo Hržić, 23 glasa za i 2 protiv. 
 
(Odluka 7) 
 
Novoizabrani direktor Saveza Miščević zahvalio se na ukazanom povjerenju. 
 
8.3    Izbor članova Upravnog odbora 
U prvom krugu izbora za članove UO-a izabrani su: 
- Damir Ilić iz regije Zapad sa 20 glasova,  
- Danijel Zadravec iz regije Sjever sa 24 glasa,  
- Ratko Galjer, regija Jug, sa 23 glasa,  
- Lidija Petrinović Zekan sa 21 i Ratko Cvetnić sa 15 glasova iz regije Centar. 
Ostali kandidati dobili su: Čiča 12 glasova, Hoelbling 9, Miškulin 7, Ivanković 6, Grubić Sutara 2, 
Bručić 1, Dujmić i Hržić 0 glasova. 
 
Skupštinari iz BK Ogulin morali su zbog privatnih obveza napustiti skupštinu pa je dužnost 
predsjedavajućega preuzeo skupštinar Matko Milunović (SM). Verifikacijski je odbor ustvrdio da su 
sada nazočna 23 skupštinara, a 12 glasova je natpolovična većina.  
 
U drugom krugu Matea Čiča dobila je najviše – 14 glasova – ispred Miškulina sa 7 i time zauzela 
preostalo slobodno mjesto u UO. 
 
(Odluka 7) 
 
9.    Prijem novih članova Saveza 
Potvrdom uplate članarine Udruga Arka Makarska prima se u punopravno članstvo Saveza, a 
badmintonskim klubovima Požega i Dugo Selo potvrđuje se pridruženo članstvo te će uplatom 
godišnje članarine klubovi automatski prijeći u punopravno članstvo. SM je takav prijedlog dao na 
glasovanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 8).   
 
9.1    Izvješće Verifikacijskog odbora o kvorumu 
 
Verifikacijski odbor ustanovio je da sada skupštinu čini 18 punopravnih članova što daje kvorum od 19 
nazočnih, što je ispunjeno. 
 
10.    Ostalo 
SK postavio je pitanje o zamolbi kluba za novčanu pomoć za igračicu Maju Pavlinić, upućenu prošlom 
sazivu UO-a. U raspravi je predloženo da su u HOO-u izvidi mogućnost takve pomoći i udovolji koliko 
je provedivo. Takvu odluku SM dao je na usvajanje.  
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 9). 
 
Odluke: 
 

1. Izvješće o radu i financijsko izvješće za 2011. godinu usvajaju se u predloženom obliku 
zajedno s bilancom dugovanja i potraživanja Saveza koja se nadopunjuje podnescima BK 
Aediuma, BK Medvedgrada 1998, BK Međimurja i ZBS-a.  Sva godišnja izvješća dužnosnika 
Saveza objavit će se na službenim stranicama Saveza. 

 



2. Izvješće o radu za olimpijski ciklus 2008-12. usvaja se u predloženom obliku. 
 

3. Plan za olimpijski ciklus 2012-16. usvaja se u predloženom obliku, a Upravni odbor zadužuje 
se za žurnu razradu. 

 
4. Plan rada za 2012. usvaja se u predloženom obliku, a Upravni odbor zadužuje se za razradu 

financijskog plana za drugo polugodište. 
 

5. Usvajaju se sljedeće promjene Statuta Saveza: 
- točka 3.2 Statuta mijenja se tako da druga rečenica glasi: „Mandat dužnosnika traje četiri 
godine i to od 1. srpnja u godini ljetnih olimpijskih igara do 30. lipnja u godini idućih ljetnih 
olimpijskih igara.“   
- točka 5.1 Statuta mijenja se tako da druga rečenica glasi „Upravni odbor čini osam odbornika 
i to predsjednik Saveza, direktor Saveza te šest članova koji se biraju na Skupštini Saveza, 
kojoj odgovaraju.“;  
- točka 5.3.3 Statuta briše se;  
- točka 6.4 Statuta briše se;  
- točka 6.2 Statuta, sedmi navod, mijenja se tako da glasi „- ako se odbornici ne protive, 
donosi odluke iz ovlasti Upravnog odbora koje se zbog žurnosti ne mogu donijeti redovnim 
putem“. 
Ujedno se Upravni odbor zadužuje za reviziju Statuta i Poslovnika Saveza.   
 

6. - u Poslovniku Saveza ispred točke 4.1 umeće se odredba koja glasi „Šest članova Upravnoga 
odbora bira se na prijedlog članica Saveza. Izabrano je onih šestero koji dobiju najveći 
natpolovični broj glasova, pod uvjetom da od izabranih najviše troje mogu biti kandidati iz iste 
regije Saveza.“  

 
7. U mandatu od 1. srpnja 2012. do 30. lipnja 2016. sljedeće dužnosti obnašat će: 

- predsjednik Saveza: Velimir Čerkez 
- glavna tajnica Saveza: Maja Šavor 
- direktor Saveza: Slobodan Miščević 
- stegovni sudac Saveza: Edo Hržić 
- članovi Upravnog odbora: Ratko Cvetnić, Matea Čiča, Ratko Galjer, Damir Ilić, Danijel 

Zadravec, Lidija Petrinović Zekan. 
 

8. Udruga Arka Makarska prima se u punopravno članstvo Saveza, a badmintonskim klubovima 
Požega i Dugo Selo potvrđuje se pridruženo članstvo te će uplatom godišnje članarine klubovi 
automatski prijeći u punopravno članstvo. 

 
9. Zadužuje se glavna tajnica da u HOO-u provjeri mogućnost prenamjene sredstava sa stavke 

„pripreme“ za financijsku pomoć puta M. Pavlinić u Kinu, sukladno zamolbi HBK Max.  
 
 

 
 

Zapisničar Maja Šavor Predsjedavajući do točke 9.  
Tomislav Luketić 
 

  
Predsjedavajući od točke 9.  
Matko Milunović 

 


